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Bestyrelsesmøde afholdt tirsdag d. 18. marts kl. 18.00. 
 

Tilstede: Mads Kaplan, Peter Birksø, Frank Nielsen, Aage Faurholt og Jens Holm. 
 
 

Referat. 
 
1. Konstituering. 

Bestyrelsen ser således ud efter endt konstituering: 

• Formand Jens Holm, Næstformand Mads Kaplan, Kassere Aage 

Faurholt samt to bestyrelsesmedlemmer Peter Birksø og Frank Nielsen. 

 

2. Orientering fra formanden. 

• Velkommen til Frank Nielsen. 

• En orientering vedr. CHR og dets indflydelse på b.la. indlevering. 

 

3. Drøftelse af sektion 12´s generalforsamling. 

• En snak om det vedtagne forslag vedr. muligheden for at indlevere duer 

uden anmeldelsesskema  

• Der var ønsker om anden type beretning og gerne kortere, hvilket 

formanden tog efterretning. 

• Lidt ærgerligt, at der ikke er flere som møder til generalforsamlingen og 

specielt dem har æsket en præmie. 

 

4. Økonomi – Budget for kommende sæson samt lidt fremtids statistik. 

• Budget for 2025 som præsenteredes for generalforsamlingen blev kort 

gennemgået, vi håber stadig på et nul resultat. 

• Medlemsstatistik mv. - opdateret for 2024-sæsonen gennemgået og en 

yderlig medlemsnedgang syntes uundgåelig, vi drøftede ligeledes 

fremtiden for enkelte foreninger. 

 

5. Transport – lastbil samt opsamlingsplan 

• Vi har modtaget og afleveret brobizz til vejbenyttelses afgiften, og bilen 

ved at blive serviceret og klargjort til syn. Desværre er det sidste år at 
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bilen kan stå hos Peter Godtfredsen, så vi skal lede efter et alternativt 

sted og gerne overdækket inden næste vinter. 

• Plan for kørsel med vores duer er klar på, og vi har sendt to mand 

afsted på transportkursus i Middelfart, så er vi dækket bedre ind. Det 

har vist sig at være rimeligt nemt at få en frivillig fra hver forening til at 

være medkører. 

• Vi drøftede muligheden for at starte opsamlingen en time tidligere, de 

involveret foreninger drøfter det på deres generalforsamlinger. 

  

6. Gennemgang af sæsonmeddelelse – Præmieliste. 

• Sæsonmeddelelse gennemgået, Niels & Jørgen Larsen 148 har doneret 

præmie til Lolland-falsterpræmien- og ungemesterskabet. 

• Vi venter på de sidste ændringer fra DdB vedr. opsamling før 

sæsonmeddelelsen udsendes. 

 

7. Auktion – I Hillerød 26 april. 2025 

• Som noget nyt vil vi forsøge at afholde en auktion med unger, der 

udarbejdes indbydelse som sættes på DdBs og sektionens hjemmeside. 

Det er lykkes at få 23 unger fra lokale slag, og der er tale om unger 

som skulle kunne komme direkte på brættet. Auktionarius bliver Niels 

Larsen, og vi forsøger med kaffe og morgenbrød for et mindre beløb.  

 

8. Datoer for afholdelse af bestyrelsesmøder, generalforsamling. 

• Bestyrelsesmøde afholdes 17. september kl. 18.00 

• Generalforsamling afholdes 19. november kl. 19.00 

• Evt. formandsmøder vil blive afholdt såfremt, det skønnes at være 

nødvendigt. 

 

9. Eventuelt.  

• Intet  

Referent 

Jens Holm Fife 


